
Synpunkter från SPR rådet

Här kommer mina synpunkter på ärenden.
- Utöka antalet sommarjobb verkar som arbete pågår.
- Rapporten om arbete för att minska spridningen av covid-f s det är bra åtgärder
som har gjorts Hoppas bara att allt följs av personalen. Extra bra punkter:

• omedelbar ökning av bemanningen vid misstänkt smitta
• nyanställda, tillsvidareanställda och timvikarier får utbildning för att säkerställa,

att alla har nödvändig kunskap
• att verksamheterna har adekvat utrustning för vården
• att man tillämpar kohortvård=samma personal hela tiden till smittade
• cheferna får handledning
• kontinuerligt, nära ledarskap även på jourtid
• information till anhöriga

När det gäller den kommunala hemtjänsten är det också bra med
förstärkningsteamet.

- Riktlinjer för föreningsbidrag jag stöder förvaltningens synpunkter ang
personnummer och att "beskriva alla projektets/verksamheters faser".

- Ej verkställda beslut: många ej verkställda beslut, en del sen lång tid tillbaka Men
det finns ju orsaker.

- Medborgarförslag: Picknickbord blir bra men grillplatser blir farligt! Jag har träffat
flera äldre som promenerar i och omkring reservatet och som önskar fler bänkar där
de kan vila Picknickbord och grillplatser enligt medborgarförslaget är också önskvärt
men är kanske inte i prioritet hos de äldre Jag är förvånad att ingen har önskat
toaletter i reservatet. De enda som finns vad jag vet är i kyrkan, vid Söderbysjön och
på Hellasgården
PRO i Hammarbyhöjden-Björkhagen har pausat sina aktiviteter förutom
promenadgruppen Vi går ifrån Björkhagens tunnelbanestation onsdagar klockan 11
till Söderbysjön och håller avstånd Var och en har en matsäck som vi äter på
lämpligt ställe med rekommenderad distans
Trevligt att det finns lite aktiviteter enligt schema som Karin sände oss i sitt
veckobrev.


